
            ÅRSMÖTESPROTOKOLL BK FLAMMAN 2023  

 

Datum: tisdagen den 16 maj 2023 

Tid: 18:15-19:15 

Plats: Sammanträdesrum K7, Fyrishov 

 

Närvarande: 10 medlemmar och 2 tolkar enligt bifogad närvarolista. 
 

§ 1) Mötet öppnas 

Ordförande Gunnel Söder hälsade alla hjärtligt välkomna. 
 

§ 2 och 3) Godkännande av dagordningen och utlysning 

Mötet godkände dagordningen och ansåg att mötet varit behörigt utlyst. 
 

§ 4) Val av ordförande för mötet. 

Sittande ordförande Gunnel Söder valdes till mötesordförande. 
 

§ 5) Val av sekreterare för mötet 

Ulrika Sjögren valdes till mötessekreterare. 
 

§ 6) Val av justerare 

Carina Bergström och Anna Berlin valdes till justerare. 
 

§ 7) Verksamhetsberättelsen 

Verksamhetsberättelsen lästes igenom. Inga ytterligare funderingar kom upp och 

verksamhetsberättelsen lades till handlingarna.  
 

§ 8) Föredragning av styrelsens balans och resultaträkning 

Kassör Aira Lindkvist redogjorde för balans- och resultaträkningen. Årets förlust på 17646 

kronor balanseras i nästa års budget. Förslag till nästa år att Flamman fortsätter att 

subventionera abonnemangsavgiften samt att resekostnaderna i samband med seriespel tas 

från kassan.  
 

§ 9) Revisionsberättelsen 

Revisor Annsofie Holst läste upp revisionsberättelsen. 

 

§ 10) Ansvarsfrihet 

Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar.  
 

§ 11) Val av styrelse för 2023-2024 

Följande personer valdes till styrelsen för BK Flamman 
 

Omval av ordförande 1 år: Gunnel Söder 

Omval av kassör på 2 år: Aira Lindkvist 

Omval av ordinarie ledamot på 1 år: Mia Sandberg 

Omval av ordinarie ledamot på 1 år: Carina Bergström 

Omval av styrelsesuppleant på 1 år: Camilla Eklund 

 

Följande personer är valda på 2 år 2022 med mandattid tom 2024 

 

Sekreterare: Ulrika Sjögren 

 

 



§ 12) Val av revisor och revisorssuppleant 

Nyval av revisor 1 år: Anna Berlin 

Nyval av revisorssuppleant 1 år: Barbro Lundin  

 

§ 13) Val av valberedning 

Omval av Anna Tjernell Thorell för 1 år 

Omval av Katarina Holmberg för 1 år 
 

§ 14) Val av UK för kommande säsong 

Nyval av Camilla Eklund till ordinarie UK för 1 år 
 

§ 15) Val av diverse sysslor 

Följande personer valdes till dessa göromål för 1 år. 

Festkommitté: Mia Sandberg, Britt Blomkvist och Rose-Marie Lindh (nyval)  

Insamlare: (presenter/uppvaktningar) Aira Lindkvist 

Tävlings- och träningsansvarig: Camilla Eklund 

Lotteriansvariga: Mia Sandberg och Rose-Marie Lindh 

Samtliga omval om inget annat anges.  
 

§ 16) Ekonomi för kommande år 

Träningsabonnemang 1,5 timme kommer att beräknas utifrån hur många spelare som önskar 

abonnemang. Aira återkommer med prisuppgifter. Banhyran kommer att vara oförändrad till 

årsskiftet. Förslag finns att tidigarelägga träningen till kl.18.30-20. Flamman har erhållit 3000 

kr i stöd för 65+. Mötet beslutar att stödet ska användas till att sponsra matchkostnaden med 

60 kr/match för alla 65+ spelare, vilket innebär att de betalar 150 kr/match.  
 

§ 17) Inkomna skrivelser 

Gunnel redogjorde för svaret från Upplands bowlingförbund ang. serieutredningen.  
 

§ 18) Serieanmälan och övriga frågor 

Flamman spelar kommande säsong i Norra Allsvenskan.  

Samarbetsavtal: Flamman önskar fortsätta samarbetsavtalet med UBC90 nästa säsong. Vi 

vill vara ett damlag och inriktningen är att därför att spela damserie. Förslag är att Flamman 

tar ut 5 spelare + reserv och UBC90 3 spelare till match. Samma upplägg som tidigare. 

Camilla som är nyvald UK återkommer med regler för uttagning i samband med 

upptaktsmötet.  

 

Träningsläger: Kattis önskar att det anordnas en träningsdag/träningskväll i samband med 

seriestart. Styrelsen jobbar vidare med frågan.  

 

Åland: Carina informerade om årets Ålandsresa som går av stapeln 18-20 augusti. Avresa 

sker från Grisslehamn. Det är 9 personer anmälda.  
 

§ 18) Övriga frågor 

Preliminärt datum för upptaktsmöte: Tisdag 22/8 kl. 18.00.  
 

§ 20) Avslutning 

Plaketter delades ut till årets medaljörer i KM. Se detaljer i verksamhetsberättelsen. 

Ordförande Gunnel Söder avslutade mötet och tackade alla för visat intresse. 

 

 

 

 

 

 



 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

……………………………..  ……………………………….. 

Ulrika Sjögren    Gunnel Söder 

 

 

Justerare    Justerare 

 

 

………………………...…   ……………………………….. 

Carina Bergström   Anna Berlin  


